



中国船级社质量认证有限公司
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY CERTIFICATION CO., LTD.

碳足迹评价证书

CERTIFICATE OF CARBON FOOTPRINT

证书编号/No.: CCSC2025040501020085

兹证明 / This is to certify that:

40HC 标准干货集装箱、40HC

40HC dry cargo container/40HC

委托方名称: 寰宇东方国际集装箱(启东)有限公司
Commissioner: DONG FANG INTERNATIONAL CONTAINER (QIDONG) CO., LTD.
制造商名称: 寰宇东方国际集装箱(启东)有限公司
Manufacturer: DONG FANG INTERNATIONAL CONTAINER (QIDONG) CO., LTD.
生产企业名称: 寰宇东方国际集装箱(启东)有限公司
Factory: DONG FANG INTERNATIONAL CONTAINER (QIDONG) CO., LTD.
生产企业地址: 江苏省启东海工船舶工业园卓越路1号
Address of the Factory: No.1 ZHUOYUE ROAD, QIDONG OFFSHORE, ENGINEERING AND SHIPBUILDING INDUSTRY PARK, JIANGSU PROVINCE, P.R. CHINA

依据准则: PAS2050:2011 商品和服务的生命周期温室气体排放评价规范; ISO14067:2018 温室气体 产品碳足迹 量化要求和指南

Evaluation Criteria: PAS 2050:2011 Specification for the assessment of the life cycle greenhouse gas emissions of goods and services; ISO14067:2018 Greenhouse gases-Carbon footprint of products -Requirements and guidelines for quantification

时间边界: 2024年01月01日 - 2024年12月31日

Time Boundary: 01/01/2024 to 31/12/2024

系统边界: 摇篮到大门

System Boundary: Cradle to gate

功能单位: 1台

Functional Unit: 1 unit

碳足迹量: 8838 千克二氧化碳当量

Carbon Footprint of a Product per Functional Unit: 8838kgCO₂e

有效期: 自证书签发之日起两年内有效

Validity Period: Two Years after Issuance Date



签发
Signed by

发证机构

Issued by

发证日期

Issued on

中国船级社质量认证有限公司

China Classification Society Certification Co., Ltd.

2025年05月04日

14.05.2025 Certificate

(00-04)

本证书是在该项目报告的基础上颁发的,若上述内容发生任何修改,应重新提交本机构批准。当本证书包含证书附录时,附录内容为本证书的一部分。每一页证书(含附录)均须有本机构盖章方可生效。任何单位或个人均不应摘录或节选本证书的内容。有关各方对所持证书的真实性有疑问时,可向本机构核查。According to the relevant procedures of CCSC, this statement is issued together with the approved report. The statement and report shall be valid only after being sealed by the CCSC. No organization or individual is allowed to extract the contents of this statement. In case of any doubt about the authenticity of the statements, the parties concerned may consult CCSC.

北京市东城区东黄城根南街40号楼 100006 电话: +86(10)56313400 网址: www.ccs-c.com.cn
40 Dong Huang Cheng Gen Nan Jie, Dongcheng District, Beijing, 100006, China Tel.: +86(10)56313400 Website: www.ccs-c.com.cn

